
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

Hermed sendes svar på spørgsmål nr. 100 af 12. november 2018 (alm. del). Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Kirsten Normann Andersen (SF). 

 

 

Karsten Lauritzen 

/ Mette Kildegaard Graversen 
  

20. december 2018 
J.nr. 2018-8072 

 

Social-, Indenrigs- og Børneudvalget 2018-19
SOU Alm.del - endeligt svar på spørgsmål 100 

Offentligt



 

Side 2 af 2 

Spørgsmål 

Mener ministeren, at det er rimeligt, at man har en så lang sagsbehandlingstid på en an-

søgning om afgiftsfritagelse, og vil ministeren, i fald det ikke er muligt helt eller delvist af 

afgiftsfritage Egmonthøjskolen, overveje at ændre lovgivningen, så Egmonthøjskolen og 

lignende institutioner ikke kommer i klemme eller må skære på driften?  

 

Svar 

Der henvises til besvarelse af SOU spørgsmål nr. 98 og 99 af 12. november 2018 (alm. 

del).  
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